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Uddannelsesudvalget

Til:

Dato:

Undervisningsministeren

24. september 2008

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UDU alm. del

Spørgsmål 350

Ministeren bedes i fortsættelse af det åbne samråd 23/9-08 om 

serviceniveauet på skoleområdet (samrådsspørgsmål BB-BD) redegøre for, 

hvor meget af de 22 mia., som er afsat til anlæg, som går til folkeskolerne og 

over hvor mange år. Ministeren bedes endvidere redegøre for den 

procentvise udviklingen de senest år (f.eks. de seneste 15 år) i folkeskolernes 

anlægsbevillinger.

På udvalgets vegne

Charlotte Dyremose

formand
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